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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:564 Inrättandet av en ny myndighet med ansvar för jakt och 
viltvård

Alliansregeringen tillsatte år 2012 den så kallade Jaktlagsutredningen. 
Jaktlagsutredningen föreslår i sitt delbetänkande från 2013 att en ny myndighet, 
med helhetsansvar för viltförvaltning och jaktfrågor, ska inrättas. Med en ny 
viltmyndighet med helhetsansvar skulle det bli enklare att få en god överblick 
över och en balans mellan olika intressen. 

Under riksmötet 2014/15 tog miljö- och jordbruksutskottet ett utskottsinitiativ 
(bet. 2014/15:MJU9 punkt 2), som fick stöd av en majoritet i riksdagen, om att 
regeringen snarast ska inrätta en ny myndighet med ansvar för viltförvaltning 
och jaktfrågor. Regeringen har ännu inte bemött dessa tillkännagivanden. Enligt 
skrivelse 75 (skr. 2015/16:75) bereds frågorna fortfarande. Då frågan fortsatt är 
högst aktuell vill jag gärna veta närmare hur regeringens beredningsarbete 
fortskrider.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Vilka åtgärder har statsrådet vidtagit för att möjliggöra inrättandet av en ny 
myndighet med ansvar för jakt- och viltvårdsfrågor? 

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-20
Besvaras senast
2017-01-04
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


